

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



交通及物流業
Transport and Logistics

銀獎 Silver Award



聯合包裹運送服務公司

UPS Parcel Delivery Service Limited

聯合包裹運送服務公司 (UPS) 透過提高效率、節約資源和降低對環境的影響，致力實現可持續發展的願景，同時改善客戶與我們的營運方式。UPS發展創新科技、投入社區活動，以及贊助全球環保時尚設計比賽，積極肩負企業責任。

UPS Parcel Delivery Service Limited (UPS) is committed to more in every aspect of business. Through efficiency enhancement, resources conservation and minimisation of environmental impact, UPS strives to achieve the vision of sustainable development and optimise operating practices of the customers and the company itself. From development of innovative technology, involvement in community services to sponsorship in an international sustainable fashion award, UPS proactively shoulders corporate responsibility.



使用以回收物料製造的信封和包裝物料，減少在營運過程中造成浪費。
Using envelopes and packaging made of recycled materials to reduce wastage during operations.



在發送託運和包裹數據時，使用電子系統代替紙發票，減少碳足跡及提升效率。
Replacing paper invoices with electronic systems in transmitting shipping and package data to reduce carbon footprint and enhance efficiency.



公司80%的運輸車輛均屬歐盟四期或五期車輛，車隊亦同時備有三部使用混合動力的電動車。
80% of the company's delivery vehicles are Euro IV and Euro V certified and there are a total of three hybrid electric vehicles in the fleet.